
Träff hålls 14:00 den 24 augusti om Bönhuset.

Frågan om husets vara eller inte vara har
a ktua liserats nu sedan g udstjänstverksamheten
har upphört.

Vad blir av Havsnäs Bönhus?

För att ge bygden en chans att yttra sig om husets
framtid, vill jag att vi skall träffas och samtala om vad
man kan göra med huset.

En träff ska hållas i Bönhuset, lördag den 2418 klockan 14:00.
Jag hoppas att många kommer, även alla de som inte varit med
tidigare i de olika verksamheter som hållits i Bönhuset.
Förhoppningen är också att uppnå en god samverkan med andra
bygdeföreningar. Så att bygden med dess invånare ska kunna få ut
mer nytta och glädje av Bönhuset i framtiden.

Självklart kommer det att finnas Fika.

Sten Sundquist


